
Wijziging van het Besluit financieel toetsingskader pensioenfondsen in verband met 
toeslag vanwege voorgenomen transitie

 
Hierbij mijn  reactie  in verband met de internet consultatie over het FTK.
In de eerste plaats vraag ik mij af of er iemand in Nederland is, die mij uit kan leggen 
waarom wij zo nodig een nieuw pensioenstelsel moeten hebben.
Wij hebben in Nederland het beste pensioenstelsel van de hele wereld, waarbij alle 
landen om ons heen, in ieder geval alle landen van de Europese Unie, jaloers zijn op 
hoeveel geld wij in de pensioenpotten hebben zitten.
Sterker nog, wij hebben meer geld in onze pensioenpotten zitten dan alle EU landen bij 
elkaar !
Het vreemde is dat er in die landen de (aanvullende) pensioenen jaarlijks wel worden 
geïndexeerd, terwijl dat in NL sinds 2007 niet meer het geval is.
De rekenrente wijzigen van 4% naar 0,2% marktrente is niet te bevatten.
(Mocht je een vermogen hebben, dat rekent de Belastingdienst daar wel 4% over).
De pensioenfondsen moeten zich arm rekenen, terwijl hun rekeningen uitpuilen.
Sinds de bankencrisis in 2008 is het pensioenvermogen bijna verdrievoudigd tot het 
waanzinnige bedrag van bijna € 2.000.000.000.000,00  !!!!
Aangezien er al  jaren tot 2022 door de pensioenfondsen een rendement wordt behaald 
van circa 7%, wordt de pensioenpot ieder jaar groter met een bedrag van tussen de 100 
en 125 miljard Euro. 
Als je dan bedenkt dat er jaarlijks 34 miljard Euro aan pensioenuitkeringen wordt 
betaald en er 32 miljard Euro aan pensioenpremie binnenkomt, dan hoef je geen 
universitaire opleiding te hebben genoten, om uit te rekenen dat de pensioenpot alleen 
maar zal blijven groeien tot een waanzinnig bedrag.  Een mavo leerling kan hierbij 
uitrekenen dat er tot in lengte van dagen een geindexeerd pensioen uitgekeerd kan 
worden. Het is dan ook niet te verklaren waarom er niet geindexeerd kan worden.

Waarom behouden wij niet gewoon het huidige pensioenstelsel met een kleine 
aanpassing, bijvoorbeeld de rekenrente naar 2,5 a 3 %.
Met het rendement wat er jaarlijks wordt gemaakt kan dit vanwege de goed 
renderende aandelen en het inkomen uit de verhuur van de in het bezit zijnde activa.
Het tekort wat door niet indexeren vanaf 2008 is ontstaan is rond de 21%, wat voor 
ouderen met een klein aanvullend pensioen er echt inhakt. Vooral in deze tijd van 
enorme prijsstijgingen in o.a. energie en voedsel.
Ik zou  willen zien dat er besloten wordt om rekening te houden met het bovenstaande, 
de pensioenen met ingang van 1 januari 2022 te indexeren en na te betalen hetgeen de 
gepensioneerden tekort zijn gekomen sinds 2007.
Deskundigen ( o.a. Martin van Rooijen , Ron de Bouwer, Wilma Berkhout en vele 
anderen) hebben becijferd dat het hier gaat om een bedrag van 42 miljard Euro.
Dat is  waar de gepensioneerden volgens hun CAO aanspraken recht op hebben, een 
waardevast pensioen dat jaarlijks dient te worden aangepast aan de prijsindex c.q. 
loonindex.



Het nu uitbetalen van die 42 miljard Euro lijkt natuurlijk een gigantisch bedrag . 
Slechts 2%
 in vergelijking met de pensioenpot van 2000 miljard Euro .
Als men dit bedrag uit gaat keren aan allen die daar recht op hebben, dan komt er een 
enorm bedrag aan geld in omloop.
Uiteindelijk komen van die 42 miljard aan belastingen weer 16 a 17 miljard weer in  de 
Staatskas door allerlei belastingen.
Daarmee kan gelijk de koppeling van de AOW met het minimumloon gefinancierd worden 
en blijft er nog een flink bedrag over voor de staatskas om leuke dingen mee te doen.
U zult begrijpen dat ik pleit om die 42 miljard uit te keren aan de gepensioneerden .
Daarnaast moet indexering plaatsvinden bij de nog werkenden. 

Ik wil er nog aan toe voegen dat ik deze oproep doe namens mijzelf en namens meer dan 
3 miljoen gepensioneerden.

Conclusie:
De DNB en de Staat zijn slechts toezichthouders op de pensioenfondsen.  De fondsen 
beheren een uitgesteld loon van werkenden en gepensioneerden.  Dat de Staat en DNB 
meenden recht te hebben om in te grijpen met een FTK door te voeren (rekenrente 
verlaging tot 0,2%) is in mijn ogen discutabel.
Al met al lijkt het mij een goede zaak als mijn verslag in de discussie wordt 
meegenomen. 
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